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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 19.08.20 kl. 17.15 – 20.15  

 

  

Sted: Personalerummet, Skovsgård  

 

Bemærk: Der vil være lidt mad fra ca. kl. 17.10 – 17.45 

 

Deltagere:  

Andreas Jakobsen (forældre), Anja Sørensen (pædagog), Birger Christen Jensen (forældre), 

Camilla Pedersen (forældre), Dorthe Rosendal Meier (forældre), Dorthe Lykke Tøgersen (lærer), 

Heidi Femhøj Schultz (forældre), Kim Haaning Pedersen (leder), Maren Lise Smiton (forældre), 

Mette Andersen (lærer), Michael Kirkensgaard Langgaard (forældre), Peter Bay Breson Neumann 

(forældre), Rene Skudstrup (kons. Afdelingsleder), Wendy Sebrina Bendsen (forældre), Claus 

Bilgram (afdelingsleder) 

 

Afbud: Dorthe Tøgersen, Dorthe Rosendal Meier 

 

 

0. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidst (10 min.) 

 

1. Konstituering   

Husk: Billeder af alle medlemmer.  

Birger genvalgt som formand, Wendy valgt som næstformand. 

Hjemmesiden opdateres med billeder af skolebestyrelsen. Der skal være skriftligt samtykke fra alle 

medlemmer der skal have billede på hjemmesiden. 

 

2. Høringssvar      

Se bilag 

Planstrategien kan kommenteres af skolebestyrelsen. Det er det vigtigste redskab for 

kommunalbestyrelsen i forhold til det lokale arbejde. Ligeledes er der opfordring til at deltage i 

dialogmøder. 

Bestyrelsen ønsker ikke at indgive et høringssvar, men opfordrer alle til at deltage i dialogmøder. 

 

 

3. Fejring af Skolens jubilæum 60 år      

Opfølgning – COVID19 mm. 
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Hotellet er blevet bedt om at stå for jubilæumsfesten. Kim har møde med Hotellet d. 20. august om 

det er muligt at afholde eller om det skal udskydes.  

Skolebestyrelsen beslutter at udskyde jubilæumsfesten indtil videre pga. Corona situationen. Der 

bliver heller ikke nogen fejring af jubilæet for børnene på dagen. 

4. Skolestarten       

Plan og instrukser – orientering omkring COVID19. Derudover erfaringer med ”Coronaskole”. 

Hvis der kommer en melding om at nogen på skolen er testet positiv kontakter skolen forvaltningen 

der så kontakter Styrelsen for patientsikkerhed. 

Situationen på skolen er en del som situationen før sommerferien, dog med den undtagelse at der 

skal leves op til folkeskoleloven. Der er stadig krav om afstand og hygiejne. Børnene er vant til at 

holde hygiejnen så det giver ikke problemer. Prøver at holde afstand mellem klasserne. Der er 

generelt lidt færre oplevelser for børnene. Fra mandag d. 24.august er der krav om mundbind ved 

alle former for transport i skolen, også selv om det er skolen der bestiller en bus. Dog behøver børn 

op til 12 år ikke bære mundbind. Der er håndspritautomater på begge undervisningsafdelinger. Det 

vil stadig være muligt at afholde forældremøder og forældresamtaler. Som udgangspunkt skal 

forældrene ikke komme på skolen. 

Både i SFO og SI er det muligt for forældre at komme ind i garderoben. Der vaskes stadig legetøj 

en gang om dagen og derfor er der ikke en hel masse legetøj fremme. 

Generelt kan man sige at børn der er syge, ikke skal komme i skole eller dagtilbud. Spørg egen 

læge ved tvivlstilfælde. 

Birger spørger om der er økonomiske muligheder for at få refunderet nogle af de ekstra udgifter der 

har være i forbindelse med Corona. Det har været forholdsvis begrænset hvad der har været af 

ekstra udgifter. 

Birger spørger om skolen er klar hvis der skal lukkes ned igen. Kim svarer at vi har erfaret at der vil 

blive en højere grad af ensartethed i så tilfælde og at erfaringerne vil gøre udeundervisning lettere. 

Mette fortæller at udfordringer i starten var få kontakt med alle børn og lærerne kørte ud med 

materialer. Mette siger det vil være lettere med de erfaringer der er nu at køre virtuel undervisning. 

Det var svært med mangel på kontakt med nogle elever. 

René fortæller at de i udskolingen brugte digitale platforme meget. Man valgte at køre skema så 

eleverne startede samtidig hver dag. Ret hurtigt begyndte man at bruge Meet. Der blev afholdt 

interne kurser for lærerne så man hurtigt kunne være en del af undervisningen. Enkelte børn 

blomstrede ved denne form for undervisning andre havde svært ved at være med. Det vil være 

hurtigere at starte op på det igen også hvis enkelte børn skal fjernundervises. Kim siger at 

fagligheden var udmærket under nedlukningen. 

Birger spørger om de faglige mål nås. Det gør vi i store træk fortæller Kim og Rene. 

Opbakning fra forældre til den måde skolen klarede nedlukningen. 

SI og SFO klarede udmærket både nødpasning og genoplukning.  
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7. Punkter til næste kommende dagsordener – i prioriteret rækkefølge (ca. 10 min) 

- Princip om skole/hjem samarbejde. Den tilrettede version sendes ud sammen med referat.   

Kommunikationsstrategi. Der forligger et udkast der tages med til næste møde 

- Opfølgning på renovering af fagfløj. Der søges kommunen om midler til renovering af 

fagfløj. Ikke meget detaljeret plan, men et ønske om at der sker noget. Birger har luftet 

planerne for borgmester og viceborgmester så de ved der kommer noget fra skolen. 

Ledelsen sørger for at der indsendes noget til det politiske system. 

- Michael spørger ind til busser kl.13. Kim beder Michael om at sende problemet til ham så 

han kan spørge NT. 

-Status på juleafslutninger både i Tranum og Skovsgård. 
 

 

8. Meddelelser og orientering (den resterende tid, dvs. indholdet skal tilpasses tid) 

 

a. Skolebestyrelsesformanden, Rådgivende organ 

 

Møde i det rådgivende organ d. 26. oktober, der er 2 møder om året. 

Skolebestyrelser, politikere og forvaltningsmedlemmer fortæller og der kan 

være gruppearbejde hvor der kan være en snak om tingene på et overordnet 

plan.  

                            Birger spørger om alle principper er på hjemmesiden. Kim siger at det er alle ikke. 

Hjemmesiden er ikke helt opdateret. Birger spørger om AULA virker. Som regel, men der kan være udfald. 

René siger at han synes AULA kører rigtig stabilt, men der kan være problemer med folks hjemmecomputer. 

Årsberetning er godkendt af skolebestyrelsen. 

Når lov 409 forsvinder, har det så nogen indflydelse: Kim har ikke lige nu et overblik over hvad det kommer 

til at betyde. Aftalen er ikke stemt igennem endnu. 

 

                  b. SI 

SI er kommet i gang igen og der er kommet en del nye børn. Pr. 1. 

september er der det samme børnetal som før sommerferien. 

Børnene bruger lidt tid på at finde hinanden igen efter ferien. 

 

                  c. SFO Skovsgård 

Lavt børnetal, der er nogle der er meldt ud efter Corona. Ellers er 

der god stemning og gode aktiviteter. Stadig rengøring af legetøj en 

gang om dagen. 
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                  d. Skolen  

 

Der er lige nu fokus på lejrskole, det er lidt en udfordring at 

planlægge lige nu pga. diverse restriktioner. Lejrskolen afholdes i år 

i Danmark.    

Skolen er kommet godt i gang og der afholdes snart forældremøder. 

Stille og rolig opstart. 

Skoledelen er en del af Inkluderende læringsfællesskaber, det er et 

ret stort projekt med konsulentbistand fra UCN. Emnet er 

elevinddragelse.  

   

                  e. Skoleledelsen, Parkeringsplads, rengøring, personaleforhold, konstituering af leder 

   

Kim ved ikke helt hvornår parkeringspladsen bliver færdig, dog fungerer busbanen. Der er 

forventning om at belysningen bliver bedre. Lidt færre parkeringspladser så pladser ved hallen vil 

stadig skulle benyttes. 

Vores rengøringsfolk gennem mange år har sagt op og nye et kommet til. Der har været store 

problemer med den generelle rengøring. Skolen er i løbende dialog med rengøringsfirmaet 

Kongsvang om rengøringen, men det er stadig meget mangelfuldt. Vi får ikke det der blevet lovet. 

Personalet er ikke tilfredse og det er generelt der ikke bliver gjort ordentlig rent. Det fylder en del 

for personalet. Der er lavet kontrol og Kongsvang har fået 7 dage til at rette op på problemet. Indtil 

videre er det ikke nødvendigt at skolebestyrelsen går mere ind i det. Skolebestyrelsen er kritiske 

og ønsker at blive løbende orienteret. 

Der er en enkelt medarbejder hjemsendt som særlig sårbare pga. Corona og der er kommet en 

rigtig god vikar i stillingen. Kim håber ikke det giver for mange lærerskift, men vikarer er 

selvfølgelig som udgangspunkt jobsøgende. 

René er konstitueret som afdelingsleder i Skovsgård. Der har normalt været 4 i ledelsen, og på et 

tidspunkt skal der laves en løsning på hvordan det skal være fremover. Det fungerer rigtig fint lige 

nu, men det er lidt presset at René stadig har næsten alle sine undervisningstimer. 

 

 

 

9. Eventuelt. 

Camilla spørger om der var noget med nye gardiner. Der er kommet nye gardiner flere steder. Ligeledes 

er der nye borde og stole alle steder. 


